

# Jersie Strand Grundejerforening

Referat af bestyrelsesmøde onsdag d. 13.06.2024, klokken 19:00-21:00

Hos Erik, Blokhusvej 4

**Til stede:** Britta Dalsø(BD), Bodil Hertzum(BH), Per Møller(PM) og Erik Buus (EB). Afbud Ulla Skovgaard(US).

## 1. GODKENDELSE MED UNDERSKRIFTER FRA MØDE 18.04.2024.

*Referat af konstituerende møde, forretningsorden og referat af ordinært bestyrelsesmøde blev underskrevet af de tilstedeværende*

## 2. MEDDELELSER FRA FORMANDEN (BH)

A. *Solrød strands grundejerforening har afholdt møde vedr. klimasikring. BH deltog i mødet, som ikke viste sig at være relevant for JSJG, idet det mest handlede om, hvordan situationen ved forhøjet vandstand ultimo oktober 2023 blev håndteret.*

B. *Planer om seniorboliger og butik på parkeringsplads ved Jersie station er skrinlagte.*

C. *PM har deltaget i møde vand på Vibevej. På mødet deltog medarbejder fra KLAR-forsyning, en medarbejder fra kommunen, borgmesteren og en beboer fra Vibevej.*

*De 2 medarbejdere virkede uforberedte. Borgmesteren virkede lydør og ville tage det med tilbage til udvalg.*

D. *BH havde sammen med repræsentant for SSG deltaget i diffust møde på kommunen omkring klima – kommunens mål med mødet var uklart, blandt andet som følge af manglende opsummering . Efterfølgende viste det sig, at kommunen ønskede at få grundejerforeningerne til at videresende kommende invitation til møde omkring borgerinddragelse omkring hvordan vi påvirker klima.*

*BH sender referat af mødet til bestyrelsen.*

E. *24. juni er der på biblioteket workshop om land og by i forbindelse med revision af kommuneplan.*

*BH videresender invitation til bestyrelsen.*

## 3. ØKONOMI (BD)

*Kassereren gennemgik betalinger siden sidste møde*

*BD var af ejendomsmægler informeret om, at én bolig netop var solgt som 2 selvstændige boliger, men indtil videre kun havde en vandmåler. Vandværket kan derfor kun opkræve kontingent til grundejerforeningen for den ene bolig. BD sørger for at sende faktura til den anden bolig.*

## 4. VEDLIGEHOLDELSE AF UDEAREALER. (BH)

*Den invasive japansk pileurt breder sig til den anden side af strandstien. BH vil i nyhedsbrev at japansk pileurt bør fjernes, og at medlemmerne skal huske, at japansk pileurt ikke må blandes med andet haveaffald, men skal afleveres som "brændbart" på genbrugsstationen..*

# Jersie Strand Grundejerforening

## 5. STRANDRENSNING. (BD / EB)

*Der er ekstraordinær generalforsamling og bestyrelsesmøde 20. juni. Generalforsamlingen omhandler alene, at banken skal bruge generalforsamlingsreferat underskrevet af den nuværende bestyrelse.*

## 6. KYSTSIKRING. (US / EB)

*BH blev på møde omtalt under punkt 2D orienteret om, at genstart af kystsikring i vort område kommer på kommunalbestyrelsens møde i juni.*

## 7. VAGTORDNING. (PM)

*Intet nyt*

## 8. HJEMMESIDE. (BH)

*Vi forsøger at få tilbagemelding, om der er sket ændring i de enkelte vejes kontaktpersoner ved at sende mail til de kontaktpersoner, vi har noteret (BD)*

## 9. AD-HOC-OPGAVER

- A. Tilladelse til tinglysning af område med placering af hovedkloak til området.  
Det har vist sig at Liselotte havde modtaget svar kort før hun trådte fra som formand. Kontakt til Klar forsyning er derfor genoptaget. De indvilger i at betale forholdsmæssigt for vedligeholdelse af fællesarealet.
- B. Hjertestarter (US).  
Afslået grundet mange ansøgninger. Opfordret til ny ansøgning.

*Der er en hjertestarter midt på Pemavej og en hjertestarter ved kennelklubben. BD undersøger, om OK-tanken og evt. Body Therapy kunne være interesseret i at få ophængt en hjertestarter.*

## 10. EVENTUELT

## 11. FASTSÆTTELSE AF NÆSTE MØDER

Torsdag d. 15/8 hos Ulla (nyt sted)

Tirsdag d. 12/11 hos Per (ny dato)

Referent: Erik

-----  
Bodil Hertzum

-----  
Britta Dalsø

-----  
Per Møller

-----  
Erik Buus

# Jersie Strand Grundejerforening